

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

牌照號碼 / Licence Number : C-255873

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號

電話：2646 1859

傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/066/24/CH

致：碧濤花園第一期各業戶

通 告

有關：停車場入口側地面進行維修工程事宜

茲通知各業戶，管理處將於 2024 年 4 月 15 日(星期一)至 2024 年 4 月 24 日(星期三)期間，圍封部份停車場入口側位置，進行路面維修工程(位置見附圖)。各駕車人士及行經業戶，敬請行經工程位置時，請減慢行車速度，及小心留意路面情況並遵守路面之指示。

如有任何疑問，請致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒!

碧濤花園第一期管理處

2024 年 4 月 9 日

Date: 9 April, 2024

To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

Notice

Re: Repairs to the pavement on the entrance side of the parking

Please be informed that there will be carry out the captioned work and fenced off the part of the entrance side of the car park 15 April, 2024 (Monday) to 24 April, 2024 (Wednesday) drivers and passersby are requested to slow down their driving speed when passing captioned location, pay careful attention to the road conditions and follow the instructions. (For details, please see attached photo)

Should you have any enquiries, please contact our staffs at 2646 1859.

We apologize for any inconvenience caused.

Management Office of Pictorial Garden Phase I

